
 
 
 
 
 
 

 

Protokół z Sesji Roboczej 
Forum Uczelni Technicznych kadencji 2025 

26  kwietnia 2025 r., Bielsko-Biała  

 

II Sesja Robocza Forum Uczelni Technicznych kadencji 2025 odbyła się 26 kwietnia 
2025 roku i została zorganizowana we współpracy z Samorządem Studentów 
Uniwersytetu Bielsko Bialskiego. W Sesji Roboczej wzięło udział 27 z 33 delegatów 
uczelni zrzeszonych w FUT. Do głosowania uprawnionych było 27 delegatów. Zjazd 
mógł podejmować decyzje i uchwały.  

1. Otwarcie posiedzenia; 

Przewodniczący Forum Uczelni Technicznych, Rafał Pyżalski, otworzył II Sesję 
Roboczą Forum Uczelni Technicznych kadencji 2025. Przewodniczący podziękował 
Samorządowi Studentów Uniwersytetowi Bielsko Bialskiego za organizację Zjazdu 
oraz przywitał gości. 

2. Informacje od Sekretarza; 

Adam Leśniak (Sekretarz): przekazał informacje na temat odbytych oraz 
planowanych zdzwonek Przewodniczących: 

● 30 stycznia 2025 r.  
● 6 marca 2025 r.  
● 17 kwietnia 2025 r. (zdzwonka została odwołana) 

Następna planowana zdzownka będzie podana w przyszłym tygodniu.  

Dodatkowo przypomniał o kalendarzu dla Przewodniczących ze wszystkimi 
wydarzeniami FUT oraz PSRP. 

Sekretarz poinformował, że na stronie znajdują się już protokoły z I sesji roboczej 
Forum Uczelni Technicznych oraz z oficjalnego posiedzenia prezydium. 

3. Budżet Forum Uczelni Technicznych; 

Adam Leśniak poinformował o tym, że budżet został już oficjalnie przeniesiony na 
Politechnikę Łódzką dzięki czemu można już wydatkować środki FUT. 

Adam poinformował o zwiększeniu finansowania projektu POLigon z racji na na 
koszta organizacyjne. Dodatkowo została już podpisana umowa pomiędzy 
Politechniką Łódzką a ośrodkiem.  

  
 



 
 
 
 
 
 

 

 

Maja Kurzawska (Politechnika Poznańska): Czy dalej jest planowane zakupienie 
ścianki Forum Uczelni Technicznych: 

Adam Leśniak: Tak plan zakupu ścianki nadal jest jednak z racji na zawirowania 
związane z ulokowaniem budżety został przesunięty w czasie.   

4. Informacje o Zjazdach i Konferencjach FUT 2025; 

Weronika Fanslau (Członkini Prezydium ds. Zjazdów i Konferencji) poinformowała o 
zdzwonkach, które zostały przeprowadzone z uczelniami organizującymi. Została 
zmieniona data IV Zjazdu Forum Uczelni Technicznych.  

Daty wydarzeń FUT prezentują się następująco: 

● III Zjazd Forum Uczelni Technicznych - 05-08 czerwca 2025 - Politechnika 
Białostocka 

● IV Zjazd Forum Uczelni Technicznych 06-09 listopada 2025 - Politechnika 
Rzeszowska (termin zmieniony) 

● V Zjazd Forum Uczelni Technicznych - 04-07 grudnia 2025 - Politechnika 
Śląska  

● NAOKOŁO - 12-15 czerwca 2025 - Politechnika Warszawska  
● Konferencja dot. imprez masowych - 10-13 lipca 2025 - (uczelnia jest szukana) 
● Konferencja Ekspertów ds. Jakości Kształcenia - 13-16 listopada 2025 - 

Politechnika Lubelska  

Weronika poinformowała o przeprowadzeniu ewaluacji I Zjazdu Forum Uczelni 
Technicznych w Kielcach:  

Całka organizacja Zjazdu była oceniona pozytywnie. Uczestnicy zwrócili uwagę na 
opóźnienia czasowe, które były spowodowane problemami technicznymi. Brak 
rozszerzenia oraz balu został oceniony mieszanie,  jednak Weronika wspomniała o 
tym, że duża część osób była I raz na Zjeździe i nie do końca są to wyniki miarodajne. 

  
 



 
 
 
 
 
 

 
Szymon Byblewski Politechnika Białostocka : czy jest znany organizator Konferencji 
Imprez Masowych ? 

Weronika Fanslau: temat będzie poruszany na Radzie Starszych ponieważ jest on 
zależny od delegatów.  

5. POLIgon 2025; 

Krzysztof Sobiecki (Członek Prezydium ds. Projektów) przypomniał o tym, że 
tegoroczna edycja POligonu odbędzie 20-26 lipca 2025 w hotelu Dobczyce. 
Dodatkowo zostało podpisana już umowa pomiędzy ośrodkiem a Politechniką 
Łódzką. Dodatkowo czekamy na podpisanie umowy pomiędzy Fundacją Politechniki 
Krakowskiej a ośrodkiem.  

Krzysztof poinformował o tym, że ścieżki szkoleniowe są już w większości dograne.  

Planowany harmonogram POLIgonu 2025  

 

6. Szkoła Trenerów; 

Krzysztof Sobiecki przybliżył zamysł szkoły trenerów, który jest skierowany do 
potencjalnych nowych szkoleniowców wśród samorządowców. Środki już na ten 
projekt zostały już ulokowane w budżecie. 87 

 

7. Współpraca Zewnętrzna FUT; 

Patrycja Kuźmiuk (Członkini Prezydium ds. Współpracy Zewnętrznej) 
poinformowała forum o  powstaniu trzech wniosków o honorowe patronaty w 
ramach Poligonu. W pracy przy tych wnioskach pomógł Kamil Konieczny.  Wsparcie 
barterowe przy II zjeździe Forum Uczelni Technicznych wynosiło 3 000 zł. Powstał 
drugi Newsletter dla firm, który został wysłany do 70 odbiorców.  

Odbyły się dwa spotkania zespołu ( spotkania są prowadzone systematycznie co 
dwa tygodnie).  

 

  
 



 
 
 
 
 
 

 
8. Promocja FUT; 

Magdalena Pietrzyk (Członkini Prezydium ds. Mediów i Promocji)  poinformowała o 
opracowaniu graficznym następujących dokumentów: 

● Oferta na wydarzenie POligon 2025 

Magdalena poinformowała o tym, że wraz z Łukaszem Piętką stworzyła wstępną 
wizualizację aplikacji zjazdowej. Skonstruowane zostały również stopki mailowe dla 
Członków Prezydium, Komisji Rewizyjnej oraz grup roboczych.  

Członkini Prezydium przybliżyła liczbę postów, jakie przez okres sprawozdawczy 
stworzyła i udostępniła (13 postów oraz 63 relacji).  

Magda poinformowała o stworzeniu relacji podsumowującej 100 dni trwania 
kadencji. Dodatkowo trwają prace nad kampanią przybliżającą wszystkie juwenalia 
Wraz z zespołem trwają pracę nad kampanią akademicki wellbeing  

Patronaty FUT: 

Zostało przyznanych 6 patronatów (z czego 1 już opublikowano). 

9. Dydaktyka FUT; 

Magdalena Patuła (Członkini Prezydium ds. Jakości Kształcenia) poinformowała           
trwaniu pracy nad kampanią FUTure Edukacja, której celem jest zaprezentowanie 
gremiów dydaktyków oraz opis wydarzeń organizowanych na rzecz jakości 
kształcenia. Kolejne spotkania dydaktyków planowane są w następujących 
terminach: 

● 22 maja 2024 20:30  
● 9 października 2025 20:30 
● 27 listopada 2025 20:30  

 

10. Informatyzacja FUT; 

Łukasz Piętka (Członek Prezydium ds. IT) poinformował o zaktualizowaniu 
informacji na stronie internetowej FUT. Zostały zamieszczone informacje na temat 
tegorocznej edycji poligonu na stronie internetowej   

Została przeprowadzona rejestracja na II Zjazd Forum Uczelni Technicznych na 
Politechnice Uniwersytecie Bielsko-Bialskim.  

Łukasz poinformował o tym, że trwają prace nad stworzeniem aplikacji zjazdowej 
(została zaprezentowana wstępna wizualizacja). Do końca drugiego kwartału tego 

  
 



 
 
 
 
 
 

 
roku Łukasz chciałby, aby można było już udostępnić wersję testową aplikacji. Na 
ten moment jest skończona wersja wizualna aplikacji. 

11. Informacje od Komisji Rewizyjnej FUT; Szanowne koleżeństwo  

Anna Suchecka (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej)  przypomniała o anonimowym 
formularzu w którym można zgłaszać swoje uwagi i zastrzeżenia.  

Ania poinformowała tym że trwają prace nad ankietą, która przeanalizuje działania 
Komisji Rewizyjnej we wszystkich Samorządach zrzeszonych w Forum. Następny 
etapem po formularzu jest przeprowadzenie raportu/podsumowanie, które 
zostanie przedstawione.  

Przewodnicząca poinformowała o tym, że trwają pracy na analizą statutu FUT. 
Odbyły się już dwa spotkania w celu analizy natomiast podsumowanie planowane 
jest na III Zjazd Forum Uczelni Technicznych.  

wskazała Statut FUT jako kolejną rzecz, na której Komisja Rewizyjna chce się skupić. 
Komisja planuje przeanalizować Statut oraz sprawdzić czy są w nim jakieś 
zagrożenia. Efektem będzie wyciągnięcie wniosków oraz przygotowanie opisu. Na 
ten moment będą to nieformalne spotkania z Prezydium. Następnie, 
najprawdopodobniej, będzie to przedyskutowane na Radach Starszych. 

Komisja Rewizyjna podjęła na ostatnim posiedzeniu uchwałę o przywróceniu 
mandatu Parlamentu Studentów Uniwersytetu Morskiego w Gdyni. 

W trakcie sesji trzy samorządy odzyskały mandat:  

● Samorząd Studencki Akademii Wojsk Lądowych  
● Samorząd Studencki Politechnika Częstochowska  
● Parlament Studentów Uniwersytetu Zielonogórskiego 

  

12. Informacje od PSRP; 

Szymon Łakomy podziękował za uczestnictwo w XXX Konferencji Krajowej PSRP 
oraz zachęca do przekazania uwag. Dodatkowo zaprosił na spotkanie z Forum 
Administracji Akademickiej. 

Szymon poinformował o tym, że PSRP na bieżącą analizuję i reaguje na sytuacje, 
które miały miejsce na Uniwersytecie Jagiellońskim.  

Strefa Komfortu PSRP  

Umowa z Ministerstwem Nauki i Szkolnictwa Wyższego a PSRP została już 
podpisana obustronnie, dodatkowo Szymon przypomniał, że wszystkie uchwały 

  
 



 
 
 
 
 
 

 
oraz dokumenty wychodzące z PSRP znajdują się w biuletynie informacji 
publicznych PSRP.  

13. Sprawy bieżące; 

Członkowie Prezydium przeprowadzili szkolenia na Politechnice Białostockiej 
oraz na Politechnice Łódzkiej  

● Magdalena Patuła: Szkolenie z dydaktyki (Politechnika Białostocka) 
● Patrycja Kuźmiuk: Współpraca zewnętrzna w praktyce (Politechnika 

Białostocka)  
● Adam Leśniak: Organizacja i zarządzanie projektami (Politechnika Białostocka)  
● Anna Suchecka: (Szkolenie Projektowe od A do Z) 
● Rafał Pyżalski: (Szkolenie Projektowe od A do Z) 

Rafał Pyżalski poinformował o tym, że  PSRP planuje przygotować raport dotyczący 
sytuacji akademickiej. Raport będzie bardzo szeroki, ponieważ będzie się zaczynał 
od liczebności miejsc w akademikach po stołówki studenckie.  

14. Sprawy wniesione i wolne wnioski; 

Brak 

15. Zakończenie posiedzenia; 

Sporządził:  

inż. Adam Leśniak 

Przewodniczący  
Forum Uczelni Technicznych 

 
 

 
 

   Rafał Pyżalski 
 

 

  
 


